



Stilettgriff Klassik, hochglanzpoliert
Klassik stiletto handle, mirror finish

Anything but mainstream! For the homeowners, it was important to make the most of the limited space while also including some eye-catching highlights. Large expanses of color in the form of ceiling-high swing doors offer a nice contrast to the shimmering transparency of glass sliding doors with a floral pattern.

The bathroom area has a functional look with its two frameless all-glass doors in bright grass green. The door leaves reach to the ceiling and open and close precisely and safely with their double action hinges from the Agitus series. The two Klassik stiletto handles enable simple floor locking of the bathroom doors.



Pendeltürband Agitus mit Wandanbindung, hochglanzpoliert
Agitus double action hinge with wall mounting, mirror finish

Bitte kein Mainstream! Dem Wohnungseigentümer war es wichtig, die begrenzte Raumsituation optimal zu nutzen und gleichzeitig knackige Highlights zu setzen. Große Farbflächen in Form deckenhoher Drehtüren bieten einen schönen Kontrast zur schimmernden Transparenz der Glasschiebetüren mit floralem Muster.

Der Badbereich ist durch seine zwei zargenlosen Ganzglastüren in leuchtendem Grasgrün sehr funktional gestaltet. Die Türblätter reichen bis zur Decke und werden mit dem Pendeltürbänder der Serie Agitus präzise und sicher bewegt. Eine einfache Bodenverriegelung der Badtüren ermöglichen die beiden Klassik-Stilettgriffe.



Agitus

Pendeltürband, hochglanzpoliert
Double Action hinge, mirror-finished